
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                           Συνεδρίαση 8 η 
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
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                                         Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
                                    
Από το πρακτικό της 29 -6 -2011 συνεδρίασης του συμβουλίου της 
Δημοτικής Κοινότητας Ροδοπόλεως.
Σήμερα  29-6-2011  ημέρα  Τετάρτη    και ώρα    20.30 μ.μ.το Συμβούλιο 
συνήλθε σε δημοσία συνεδρίαση στο γραφείο της δημοτικής Κοινότητας 
Ροδοπόλεως του Δήμου Διονύσου , ύστερα από την με αριθ.   143/24-6 
-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της δημοτικής κοινότητας 
Ροδοπόλεως , που δημοσιεύθηκε στον πίνακα ανακοινώσεων της 
δημοτικής Κοινότητας  και επιδόθηκε σε κάθε  ένα σύμβουλο σύμφωνα 
με τις διατάξεις του άρθ. 88 του Ν. 3852/10 , για τη συζήτηση και 
διατύπωσης πρότασης στο κατωτέρω  θέμα της ημερήσιας δ/ξης:
 1ο θέμα:  Τροποποίηση ρυμοτομικού σχεδίου και όρων δόμησης για την ανέγερση 
σχολικού διδακτηρίου στη Δημοτική Κοινότητα Ροδόπολης   
2ο θέμα:  Αίτημα της κ. Πολύζου Δήμητρας  για ενημέρωσή της σχετικά με  την 
χρησιμοποίηση των σχολικών αθλητικών εγκαταστάσεων για την διενέργεια 
αθλητικού camp .
3ο θέμα :  Πρόταση της Δημοτικής Κοινότητας Ροδόπολης για την τροποποίηση του 
δρομολογίου της λεωφορειακής γραμμής 507 ‘’ Κηφισιά – Σταμάτα – Ροδόπολη ‘’, 
λόγω της εκτέλεσης έργων στην Δημοτική Κοινότητα Δροσιάς.
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης  αυτής ο Πρόεδρος του 
συμβουλίου της δημοτικής Κοινότητας είπε ότι σε σύνολο πέντε [5] 
μελών  ήταν από τους συμβούλους της Δημοτικής Κοινότητας  :
   ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                   ΑΠΟΝΤΕΣ
1] Κλεφτάκης  Βασίλειος                                   Ουδείς
2] Κόκκαλης Εμμανουήλ
3] Ξανθός Ιωάννης
4] Πολύζου Δήμητρα
5] Θεοδώρου Ευαγγελία
Στη συνεδρίαση ήταν παρών και ο Αντιδήμαρχος κ. Πέππας Νικόλαος.
Στη συνεδρίαση αυτή κρατήθηκαν πρακτικά από την υπάλληλο του 
Δήμου κ. Ευφροσύνη Μάμαλη.
  Ο Πρόεδρος του συμβουλίου της δημοτικής κοινότητας ύστερα από την 
διαπίστωση  της απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης .
 Αριθ. απόφασης 15/2011
Θέμα: 2ο θέμα:  Αίτημα της κ. Πολύζου Δήμητρας  για ενημέρωσή της 
σχετικά με  την χρησιμοποίηση των σχολικών αθλητικών εγκαταστάσεων 
για την διενέργεια αθλητικού camp.



Για το εν λόγω θέμα ο Πρόεδρος είπε τα εξής:
Η Πρόεδρος του Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων του Δημοτικού 
Σχολείου Ροδόπολης και Σύμβουλος της Δημοτικής Κοινότητας 
Ροδόπολης κ Πολύζου Δήμητρα , με την από 27-5-2011 αίτηση της , 
ζητάει να ενημερωθεί για την χρησιμοποίηση σχολικών αθλητικών 
εγκαταστάσεων για τη διενέργεια του camp. Σχετικό αίτημα έχει 
υποβληθεί και από την σύμβουλο κ. Θεοδώρου.
Οι σύμβουλοι της Δημοτικής Κοινότητας Ροδόπολης, κ. Δ. Πολύζου  και 
Ε. Θεοδώρου, με αφορμή το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης υπέβαλαν 
και προφορικά  τις εξής ερωτήσεις  για τη διοργάνωση του camp .

1. ποιος είναι υπεύθυνος για τη διοργάνωση του camp ; 
2. με ποια απόφαση Δ. Σ.  Αθλητικού Συλλόγου διοργανώθηκαν οι 

συγκεκριμένες αθλητικές δραστηριότητες ;
3. τα άτομα που απασχολούνται είναι απόφοιτοι ΤΕΦΑΑ ;
4. δίνονται θεωρημένες αποδείξεις από τη Δ.Ο.Υ. ;
5. τα  χρήματα  που  θα  διακινηθούν  από  τη  διοργάνωση  του  camp 

ποιος θα τα διαχειρισθεί και με ποιο τρόπο ;
6. τα διαφημιστικά φυλλάδια που κυκλοφόρησαν ποιος τα πλήρωσε ;
7. υπάρχει γιατρός ώστε να αντιμετωπισθεί κάθε ενδεχόμενο ;
8. ασφαλίζονται οι εργαζόμενοι ;
9. υπάρχει απόφαση σχολικής επιτροπής για το συγκεκριμένο θέμα ;

Για τα παραπάνω ερωτήματα  έγινε ενημέρωση στους συμβούλους της 
μειοψηφίας και δόθηκαν διευκρινήσεις  , αντίστοιχα:
1.Ο σύμβουλος  κ.Ξανθός  είπε  ότι  τα  κτίρια  του  σχολείου  είναι  του 
Δήμου & τα παραχωρεί στον Α. Σ. Ροδόπολης για την διοργάνωση του 
Camp.
 Στη συνέχεια δόθηκε ο λόγος στον κ. Μπακοδήμο μέλος του ΑΘλ. 
Συλλόγου Ροδόπολης ο οποίος ενημέρωσε το τοπικό συμβούλιο ότι το 
camp διοργανώνεται  από τον Αθλητικό Σύλλογο Ροδόπολης υπό την 
αιγίδα του Δήμου διευκρινίζοντας ότι ο Δήμος παρέχει τα μέσα για τη 
μεταφορά των παιδιών στις  αθλητικές εγκαταστάσεις.  Επίσης τόνισε 
ότι ο Δήμος είχε υποσχεθεί να παρέχει και τα σνακ των παιδιών αλλά 
τελικά  δεν  το  πραγματοποίησε.  Επίσης  ο  Αθλητικός   Σύλλογος 
Ροδόπολης , είχε ενημερώσει αρχικά  τον Δήμο , ότι είχε διαθέσιμες  15 
θέσεις προς  κλήρωση, οι οποίες θα διατίθεντο  δωρεάν στο Σύλλογο 
Γονέων και Κηδεμόνων  του Δημοτικού Σχολείου Ροδόπολης, . Η όλη 
διοργάνωση έγινε από τον Αθλητικό Σύλλογο Ροδόπολης [ όπως είχε 
γίνει  τα δύο προηγούμενα χρόνια ] διότι δεν  είχε ακόμη ψηφισθεί ο 
προϋπολογισμός του Οργανισμού Νεολαίας ΄Αθλησης Πολιτισμού του 
Δήμου  ‘’ Ο ΘΕΣΠΙΣ ‘’ . Παρόμοια προγράμματα εφαρμόζονται στο 
κλειστό  Αγ.  Στεφάνου  και  ΄Ανοιξης  καθώς  επίσης  και  σε  άλλους 
Δήμους της Αττικής.



2. Ο  Α.Σ. Ροδόπολης με απόφασή του στις 9/ 5/ 2011 ενέκρινε τη 
συγκεκριμένη  διοργάνωση  και  αποτάθηκε  στο  Δήμο  όπου  και  του 
δόθηκε η συγκατάθεση να διοργανωθεί το  camp με όσο το δυνατόν 
λιγότερο κόστος.   
3.Απασχολούνται 11 γυμναστές, απόφοιτοι ΤΕΦΑΑ και 2 απόφοιτοι 
Φιλοσοφικής  Σχολής,  ως  συνοδοί  στα  πούλμαν  και  βοηθοί  στα 
αποδυτήρια.  Επίσης  απασχολείται  1  γιατρός  και  μία  [1] 
νοσηλεύτρια..  ΄Ολοι  οι  απασχολούμενοι  στο  πρόγραμμα  είναι 
κάτοικοι και δημότες του Δήμου Διονύσου.
4.δίνονται αθεώρητες αποδείξεις διότι ο Α.Σ. δεν υποχρεούται να έχει 
μπλόκ θεωρημένων αποδείξεων, πράγμα που παρατηρείται και στην 
λειτουργία άλλων συλλόγων για αθλητικές και άλλες δραστηριότητες.
5.τα χρήματα θα τα διαχειρισθεί ο Α.Σ. Ροδόπολης. Μετά το τέλος 
του camp, ο κ. Μπακοδήμος είπε ότι θα γίνει απολογισμός και όποια 
κέρδη  προκύψουν  θα  αξιοποιηθούν  αγοράζοντας  υλικό  για  το 
μπάσκετ  και  το  βόλλεϋ.  Μετά  από  ένα  πρόχειρο  υπολογισμό  το 
συνολικό κέρδος δεν θα υπερβεί τα 1500,00 €

Σχετικά  με  την  τιμολογιακή  πολιτική,  ο  κ.  Μπακοδήμος 
ενημέρωσε  το  συμβούλιο  ότι  καθορίστηκαν  οι  συγκεκριμένες 
συνδρομές σε συνεννόηση με το Δήμο. Αρχικά είχε προταθεί από 
τον κ. Μπακοδήμο το ποσό των 70 ευρώ ανά εβδομάδα για κάθε 
παιδί  αλλά  κατόπιν  συνεννόησης  με  το  Δήμο καθορίστηκαν  τα 
ποσά  που  αναφέρονται  στα  διαφημιστικά  φυλλάδια,  και  είναι 
60,00  €  &  50,00  €.  Τα  χρήματα  αυτά  καλύπτουν  έξοδα 
κολυμβητηρίου- σνακ-χυμούς - απασχολούμενους .

6.τα διαφημιστικά φυλλάδια που έχουν κυκλοφορήσει δεν έχουν
πληρωθεί ακόμα. Θα τα πληρώσει ο Α.Σ. Ροδόπολης.

7.υπάρχει γιατρός και νοσηλεύτρια που μπορούν να αντιμετωπίσουν 
οποιοδήποτε περιστατικό.

8.οι απασχολούμενοι  δεν ασφαλίζονται.
     9.δεν  υπάρχει  απόφαση  σχολικής  επιτροπής  γιατί  η  αίθουσα 
πολλαπλών  χρήσεων  ανήκει  στο  Δήμο    και  ως  εκ  τούτου  δεν  ήταν 
απαραίτητη μια τέτοια απόφαση.
Από την πιο πάνω διαλογική  συζήτηση και την ενημέρωση που έγινε για 
το παραπάνω θέμα,   προέκυψε ότι όλοι οι  σύμβουλοι της Δημοτικής 
Κοινότητας Ροδόπολης   δεν είναι αντίθετοι  με την λειτουργία του camp, 
εφόσον αυτό έχει  ήδη ξεκινήσει. Διατηρούν την επιφύλαξη παρόμοιες 
τέτοιες δραστηριότητες να διοργανώνονται από  το Δήμο.
Ο Πρόεδρος της Δημ. Κοινότητας                           Τα  Μέλη
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΚΛΕΦΤΑΚΗΣ                1. ΚΟΚΚΑΛΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ

2. ΞΑΝΘΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ



3. ΘΕΟΔΩΡΟΥ  ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ

4. ΠΟΛΥΖΟΥ  ΔΗΜΗΤΡΑ

                                 Ακριβές αντίγραφο
                              Ροδόπολη  29  - 6  -2011
                          Ο  Πρόεδρος του Συμβουλίου
                           Της Δημοτικής Κοινότητας

                            
                            ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΚΛΕΦΤΑΚΗΣ        
                             



Οι σύμβουλοι της Δημοτικής Κοινότητας Ροδόπολης, κ.  Δ. Πολύζου  και  Ε. 
Θεοδώρου, με αφορμή το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης υπέβαλαν  και 
προφορικά τις εξής ερωτήσεις  για τη διοργάνωση του camp . 

1. ποιος είναι υπεύθυνος για τη διοργάνωση του camp ;  
2. με ποια απόφαση Δ. Σ. Αθλητικού Συλλόγου διοργανώθηκαν οι 

συγκεκριμένες αθλητικές δραστηριότητες ; 
3. τα άτομα που απασχολούνται είναι απόφοιτοι ΤΕΦΑΑ ; 
4. δίνονται θεωρημένες αποδείξεις από τη Δ.Ο.Υ. ; 
5. τα χρήματα που θα διακινηθούν από τη διοργάνωση του camp ποιος 

θα τα διαχειρισθεί και με ποιο τρόπο ; 
6. τα διαφημιστικά φυλλάδια που κυκλοφόρησαν ποιος τα πλήρωσε ; 
7. υπάρχει γιατρός ώστε να αντιμετωπισθεί κάθε ενδεχόμενο ; 
8. ασφαλίζονται οι εργαζόμενοι ; 
9. υπάρχει απόφαση σχολικής επιτροπής για το συγκεκριμένο θέμα ; 

 
   Για τα παραπάνω ερωτήματα  έγινε ενημέρωση στους συμβούλους της 
μειοψηφίας και δόθηκαν διευκρινήσεις  , αντίστοιχα: 
      1. Ο σύμβουλος κ. Ξανθός είπε ότι τα κτίρια του σχολείου είναι του Δήμου 
και τα παραχωρεί στο  Αθλητικό Σύλλογο Ροδόπολης για την διοργάνωση του 
camp.   
 Στη συνέχεια δόθηκε ο λόγος στον κ. Μπακοδήμο μέλος του ΑΘλ. Συλλόγου 
Ροδόπολης ο οποίος ενημέρωσε το τοπικό συμβούλιο ότι το camp 
διοργανώνεται από τον Αθλητικό Σύλλογο Ροδόπολης υπό την αιγίδα του 
Δήμου διευκρινίζοντας ότι ο Δήμος παρέχει τα μέσα για τη μεταφορά των 
παιδιών στις αθλητικές εγκαταστάσεις. Επίσης τόνισε ότι ο Δήμος είχε 
υποσχεθεί να παρέχει και τα σνακ των παιδιών αλλά τελικά δεν το 
πραγματοποίησε. Επίσης ο Αθλητικός  Σύλλογος Ροδόπολης , είχε 
ενημερώσει αρχικά  τον Δήμο , ότι είχε διαθέσιμες  15 θέσεις προς  κλήρωση, 
οι οποίες θα διατίθεντο  δωρεάν στο Σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων  του 
Δημοτικού Σχολείου Ροδόπολης, . Η όλη διοργάνωση έγινε από τον Αθλητικό 
Σύλλογο Ροδόπολης [ όπως είχε γίνει  τα δύο προηγούμενα χρόνια ] διότι δεν  
είχε ακόμη ψηφισθεί ο προϋπολογισμός του Οργανισμού Νεολαίας ΄Αθλησης 
Πολιτισμού του Δήμου  ‘’ Ο ΘΕΣΠΙΣ ‘’ . Παρόμοια προγράμματα εφαρμόζονται 
στο κλειστό Αγ. Στεφάνου και ΄Ανοιξης καθώς επίσης και σε άλλους Δήμους 
της Αττικής. 

2. Ο  Α.Σ. Ροδόπολης με απόφασή του στις 9/ 5/ 2011 ενέκρινε τη 
συγκεκριμένη διοργάνωση και αποτάθηκε στο Δήμο όπου και του δόθηκε 
η συγκατάθεση να διοργανωθεί το camp με όσο το δυνατόν λιγότερο 
κόστος.    
3.Απασχολούνται 11 γυμναστές, απόφοιτοι ΤΕΦΑΑ και 2 απόφοιτοι 
Φιλοσοφικής Σχολής, ως συνοδοί στα πούλμαν και βοηθοί στα 
αποδυτήρια. Επίσης απασχολείται 1 γιατρός και μία [1]  νοσηλεύτρια.. 
΄Ολοι οι απασχολούμενοι στο πρόγραμμα είναι κάτοικοι και δημότες του 
Δήμου Διονύσου. 
4.δίνονται αθεώρητες αποδείξεις διότι ο Α.Σ. δεν υποχρεούται να έχει 
μπλόκ θεωρημένων αποδείξεων, πράγμα που παρατηρείται και στην  
λειτουργία άλλων συλλόγων για αθλητικές και άλλες δραστηριότητες. 
5.τα χρήματα θα τα διαχειρισθεί ο Α.Σ. Ροδόπολης. Μετά το τέλος του 
camp, ο κ. Μπακοδήμος είπε ότι θα γίνει απολογισμός και όποια κέρδη 
προκύψουν θα αξιοποιηθούν αγοράζοντας υλικό για το μπάσκετ και το 



βόλλεϋ. Μετά από ένα πρόχειρο υπολογισμό το συνολικό κέρδος δεν θα 
υπερβεί τα 1500,00 €

Σχετικά με την τιμολογιακή πολιτική, ο κ. Μπακοδήμος ενημέρωσε το 
συμβούλιο  ότι  καθορίστηκαν  οι  συγκεκριμένες  συνδρομές  σε 
συνεννόηση με το Δήμο. Αρχικά είχε προταθεί από τον κ. Μπακοδήμο 
το  ποσό των 70 ευρώ ανά εβδομάδα για  κάθε  παιδί  αλλά κατόπιν 
συνεννόησης με το Δήμο καθορίστηκαν τα ποσά που αναφέρονται στα 
διαφημιστικά φυλλάδια, και είναι 60,00 € & 50,00 €. Τα χρήματα αυτά 
καλύπτουν έξοδα κολυμβητηρίου- σνακ-χυμούς - απασχολούμενους .

6.τα διαφημιστικά φυλλάδια που έχουν κυκλοφορήσει δεν έχουν
πληρωθεί ακόμα. Θα τα πληρώσει ο Α.Σ. Ροδόπολης.

7.υπάρχει γιατρός και νοσηλεύτρια που μπορούν να αντιμετωπίσουν 
οποιοδήποτε περιστατικό.

8.οι απασχολούμενοι  δεν ασφαλίζονται.
     9.δεν υπάρχει απόφαση σχολικής επιτροπής γιατί η αίθουσα πολλαπλών 
χρήσεων ανήκει στο Δήμο   και ως εκ τούτου δεν ήταν απαραίτητη μια τέτοια 
απόφαση.
 Από την πιο πάνω διαλογική  συζήτηση και την ενημέρωση που έγινε για το 
παραπάνω θέμα,   προέκυψε ότι όλοι οι  σύμβουλοι της Δημοτικής Κοινότητας 
Ροδόπολης   δεν είναι αντίθετοι  με την λειτουργία του  camp, εφόσον αυτό 
έχει   ήδη  ξεκινήσει.  Διατηρούν  την  επιφύλαξη  παρόμοιες  τέτοιες 
δραστηριότητες να διοργανώνονται από  το Δήμο.           
                                                           
                                                           
        


